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Postpensjonistene i Oppland 

Protokoll frå styremøte 
22. januar 2025 kl 10.00 På Lillehammer 

Til stede: 
• Leif, Unni,Kjell Inger Åse, Anne Lise, 

Randi og Arve 
 
 

 

Forfall: 
 

Sakliste for møtet 
1. Godkjenning av protokoll fra førre møte 
2. Referatsaker 
3. Rekneskapsoversikt 2024 
4. Årsberetning 2024 
5. Forslag til Årsmøtet frå Kjell Myhr 
6. Forslag til arbeidsplan for  2025 
7. Forslag til budsjett 2025 
8. Årsmøte  13. februar + forslag på Vidar Riseng som ny medlem i valgkomiteen 
9. Neste styremøte/dagskonferanse m/rodeledere, turkomite,redaktører 6, mars 
10. Eventuelt 

Ad punkt 1 
Vedtak: Protokollen vart godkjend 

Ad punkt 2 
2.1 Protokoll nr 10 og 11/2024 frå AU i PPF 
2.2 Protokoll frå landsstyremøte 20.11.2024 
2.3 Nye medlemmer – status medlemssituasjonen 
2.4 Søknad om støtte frå Fagforbundet (kr 12000) 
2.5 Momskompensasjon 2024 (kr 97807) 
2.6 Takkebrev 
2.7 E-post frå PPF 27. desember 2024 
2,8 Postutvalgets innstilling, frå avd. Buskerud 
Vedtak: Referatsakene tas til etterretning 

 

Ad punkt 3 
Økononomiansvarleg gjekk gjennom rekneskapen. Budsjettert underskot ca 50 000, men vart ca 
7600.  God økonomistyring.  
Vedtak: Styret tek orienteringa til etterretning, og rekneskapen blir lagt fram for Årsmøtet 
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Ad punkt 4  
Sekretæren gjekk gjennom årsberetninga.  Beretninga er bygd opp over same lest som tidlegare år. 
Det manglar 3 årsrapportar frå rodene. 
Vedtak: Styret tek orienteringa/årsberetninga til etterretning, og legg den fram for Årsmøtet 
 

Ad punkt 5 
Kjell Myhr har levert forslag til Årsmøtet.  Det går ut på eit enkelt fotokurs for rodeleiarar, og andre, 
for å høgde kvaliteten på foto frå ymse tilstelningar i rodene. Styret ser ikkje dette som årsmøtesak, 
men vil ta dette opp på møtet med rodelederne 6. mars. 
Samrøystes vedtatt 
 

Ad punkt 6 
Forslaget til Arbeidsplan  for 2025 vart gjennomgått. Ingen nye merknader. 
Arbeidsplanen for 2025  vart vedtatt 
 

Ad punkt 7 
Forslaget til budsjett 2025 vart gjennomgått.  Det er bl a sett av kr 14000 til 
fellesmøte/dagskonferanse med rodeleiarar, turkomiteen og redaktørane. Det er utarbeidd med eit 
underskot på kr 80000 
Framlegget til budsjett vart vedtatt. 
 

Ad punkt 8 
Gjennomgang av årsmøtet 13. februar. Som dagsorden på Årsmøtet, vart det vedtatt på siste 
styremøte. Kaffe og rundstykker før årsmøtet starter.  Forslag på Vidar Riseng som medlem til 
valgkomiteen. 
Samrøystes vedtatt. 
 

Ad punkt 9 
Neste styremøte på Honne 6. mars, samt møte med rodeleiarar, turkomite og redaktørane.  
 

Ad punkt 10 
Ingen saker under dette punktet 
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